
NOTULEN – GMR Stichting van der Huchtscholen 
Datum:  7 oktober 2024 
Starttijd: 19:30 uur 
Locatie:  3e van der Huchtschool 
 
Deelnemers: 

• Jacqueline Siebbeles (personeelsgeleding 1e Van der Huchtschool) 
• Paul Halprin (oudergeleding 1e Van der Huchtschool) 
• Anneke Hagmolen of ten Have (personeelsgeleding 2e Van der Huchtschool) 
• Rogier Wiersma (oudergeleding 2e Van der Huchtschool) 
• Geertrui Meinema (personeelsgeleding 3e Van der Huchtschool) 
• Margret de Rooij - Hagen (oudergeleding 3e Van der Huchtschool) 
• Ronald de Moor (Algemeen directeur/bestuurder, Stichting van der Hucht) 

 
 

A: Overlegvergadering Bestuurder – GMR 
Voorzitter: Margret de Rooij 
Notulist:  Anneke Hagmolen of ten Have 
 

Tijd Onderwerp Door/doel 
19:30 - 19:45 1. Opening 

- Vaststellen agenda 
- Mededelingen 

Margret de Rooij 

Mededelingen: 
• Voortgang nieuwbouw 2e 

De architecht is bekend en is ook al op school geweest om het team de ideeën uit 
te leggen. Er zijn drie scenario’s. Deze scenario’s worden ook besproken met de 
gemeente en omwonenden. 

• Pensionering Dik 
Dik mag volgend jaar met pensioen. Er komt een proces dat loopt via de MR in 
samenspraak met Ronald. En er komt een BAC (benoemingsadviescommissie). 

• Overstap Dyade > Concent 
Dyade wordt erg duur en levert mindere kwaliteit.  

• PTP nieuwe stijl 
Het MT is akkoord om het PTP in een nieuw jasje te stoppen. Een app is nog wel 
een stap te ver. We blijven het nog zelf doen. Er worden iedere 2 à 3 maanden zo’n 
10-15 vragen aan het personeel gesteld. WMK blijft nog even het middel. 

• SWV De Eem 
Er ligt een nieuw plan. Daar gaan we nu mee starten. Ronald licht toe. 

• Stichtingsdag 25 oktober welkom 
Welkom aan GMR. 

 
19:45 - 19:55 2. MARAP financieel Ronald de Moor 

Ronald licht toe. We lopen redelijk in de maat. Door de nieuwe CAO zijn er extra kosten. 
Dit wordt uit de algemene middelen betaald. 
 



19:55 - 20:05 3. MARAP personeel Ronald de Moor 
Het ziekteverzuim loopt terug. 
 
20:05 - 20:15 4. Nieuwe opzet vrijwillige ouderbijdrage Ronald de Moor 
Voorstel: 100% van de vrijwillige ouderbijdrage naar AC, in plaats van 55% naar AC. 
Al jarenlang wordt er €100 ouderbijdrage gevraagd. 45% hiervan gaat naar 
vakleerkrachten, 55% naar de AC. Het percentage ouders dat de bijdrage betaald wordt 
lager, maar de AC kosten worden steeds hoger. De prijzen van bijvoorbeeld schoolreisjes 
stijgen. Voorstel is daarom om de volledige ouderbijdrage te besteden aan de AC. De 45% 
voor vakleerkrachten komt dan volledig uit te formatie. 
 
20:15 - 20:25 5. Smartphone beleid Ter instemming: 

P- en O-geleding 
Willen we éen beleid als stichting, of ieder school een eigen beleid? Conclusie is een 
algemeen beleid voor alle drie de scholen. De volgende aanpassingen worden gevraagd: 
 
Bij punt 4: Zin 1 aanpassen naar: 
De kinderen moeten hun apparaten uitzetten bij het betreden van het plein en onder 
schooltijd.  
Bij punt 5: o.v.v. is geen goede afkorting op deze plek. We denken dat het ‘onder 
begeleiding van’ of ‘in opdracht van’ de leerkracht moet zijn. 
Bij punt 6: Een komma achter ‘in hun tas’. 
Bij punt 9: MR moet GMR zijn. 
 
20:25 - 20:30 6. Rondvraag en sluiting Ronald de Moor 
Geen vragen. 
 

 
  



B: Vergadering GMR 
Voorzitter: Margret de Rooij 
Notulist:  Anneke Hagmolen of ten Have 
 

Tijd Onderwerp Door/doel 
20:35 - 20:40 1. Opening 

- Vaststellen agenda 
- Mededelingen 

Margret de Rooij 

Geertrui vertelt over de NME-dag op de 3e.  
Op de 1e komt een vacature. 
 
20:40 - 20:50 2. Nieuwe opzet vrijwillige ouderbijdrage Ter instemming: 

P- en O-geleding 
Voorstel: 100% van de vrijwillige ouderbijdrage naar AC, in plaats van 55% naar AC 
 
De GMR stemt in met het voorstel, met de kanttekening dat er wel oog blijft voor het 
behoud van vakleerkrachten. 
 
20:50 - 21:00 3. Smartphone beleid Ter advies: 

P- en O-geleding 
Op de 1e moet dit document nog langs de MR. Daardoor volgt de definitieve instemming 
uiterlijk aanstaande vrijdag 11 oktober. Bij geen bericht door Paul of Jacqueline, wordt 
uitgegaan van akkoord. 
 
21:00 - 21:05 4. Jaarverslag GMR Margret de Rooij 
Uiterlijk vrijdag 11 oktober aanpassingen doorgeven aan Margret per mail. Geen reactie is 
akkoord. Het jaarverslag wordt daarna doorgestuurd naar Ronald.  
 
21:05 - 21:10 5. Taakverdeling GMR Margret de Rooij 
Margret blijft voorzitter. Het voorstel is om het maken van de notulen op dezelfde manier 
te doen als vorig jaar, namelijk rouleren tussen Jacqueline, Anneke en Geertrui. 
Geertrui geeft aan niet te willen notuleren vanwege overschrijding van uren. We 
bespreken hoe het een werkbare manier wordt.  
Opgemerkt wordt dat er een groot verschil is in het aantal uren dat de GMR leden 
(personeelsgeleding) toegekend krijgen voor zitting in de MR en/of GMR. 
Volgende keer komen we op dit punt terug. Dan kijken we hoe we het oplossen met het 
notuleren. 
 
21:10 - 21:15 6. Rondvraag en sluiting Margret de Rooij 
Geen vragen. 
 

 
	 	



Doorlopende besluitenlijst 2024/2025 
Vergadering Besluit 
7 oktober 2024 De GMR stemt in met het voorstel om 100% van de ouderbijdrage toe te 

kennen aan de AC, met de kanttekening dat er oog blijft voor het behoud 
van vakleerkrachten. 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
	


